

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံမံက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘၣ်အိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်သမံသမိးအံၤ တၢ်တၢ်မၤအီၤလၢကရၢတၢ်ကွၢ်ယုထံဒီးတၢ်သမံသမိးဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤစူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအခိၣ်ခဲ Anna Wu,	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ဂျး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ဂျး ၂၀၁၃
၇	ဒိတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအူန့ၣ်မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါစူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိာ်တဖၣ်လၢ တၢ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကလီၤသးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢစဲးပတုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

၂	ကွဲကဒါကွဲဒီးဘိဘိမဂ္ဂါထီၣ်ကွဲ တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ပၣ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR Trish Batchelor OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ပၣ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမကဆိတၢ်, ကရူၢ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲ အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျဲအီၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒီး ကဒါကွဲ	လါအိကူး ၃၀, ၂၀၁၂
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွဲစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ, ဒီး “တၢ်မၤအခိၣ်” တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သီတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဖိၣ်ယုာ် တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကမၤကွဲအဆိလၢ FY ၁၁၂-၁၁၃ အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အီၤလီၤ.	လၢပုၤ

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိာ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၣ်
၁	ဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲလၢတၢ်မၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်အဒိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲတဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပုၤ “ခဲရီၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမၤလၢ တၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ဆဲးထွဲကွဲထွဲတၢ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲဟံၣ်န့ၣ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲတုၤလၢတၢ်ဂီၢ်လီၤသီအဆၢကတီၢ် (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နီၣ်ဝဲဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိတ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိတ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိတ်အမုန်နဲ
၂	တမ်းလိတ်ဘတ်တမ်းဟုတ်တမ်းသိတ်လိသိတ်ကဒါကတမ်းမာလိဆူ တမ်းကွတ်ထွဲမာကဆူကဆူပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတီးဆူကရူဖိတဖတ် (မုန်လိတ်ယုတ်ဒီးပုကရီးထံတမ်း) လားတမ်းဟုတ်ပလိတ်အဆားကတီးလား အသုတမာတံတံတမ်းမာဆူတမ်းဒီးတမ်းပတီးဒီးတမ်းအဆားလား အပတ်ယုတ်ဒီးတမ်းဂုတ်ကရူလားအဘတ်ထွဲဒီးပုတ်စိမိအကျဲသနူဖိလစံင် လားအဘတ်ထွဲတဖတ်နူလိလိ. (ဖိလစံင်လားအကြိတ်မာဆူပယုတ်ဒီးတမ်းပတီးဒီးတမ်းအဆား, SPA တမ်းဆိုးထိတ်တမ်းဂုတ်ဖိလစံင်, တမ်းအိတ်ယားဂံထံးလားကွတ်ကရူပု, တမ်းကဆိုးထိတ်တမ်းသးတမုတ်အဂုတ်, တမ်းဂုတ်, တမ်းကြိတ်အတမ်းဟုတ်ကတ်ကွတ်တဖတ်နူလိလိ.	FS HR တမ်းဟုတ်တမ်းသိတ်လိမူဒါနိတ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲဒီး Camille Brooks OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတီးဆူကွတ်ထွဲ တမ်းဂုတ်အပုဟုတ်ကွတ်တမ်း Chris Chiron	တမ်းမာလိအလိတ်တီးယု နူတ်ဘတ်တမ်းသုတ်ဆားမးကတီးလားမာဒီးအဲဝဲလိလိပတုဘတ်နူလိလိ.	လိလိပတုဘတ် ၃၁, ၂၀၁၂
၃	တမ်းကဟုတ်လိလိဒီးတမ်းလိတ်ဘတ်တမ်းသိတ်လိအဲကလံးကွတ်ဒီးကွတ်ခဲ ကျိတ်တကွတ် (ESL) အတမ်းရဲတ်တမ်းကျဲလား ပုမာတမ်းဖိလား တဲအဲကလံးကွတ်တဘတ်တဖတ်, ဒီးအလိတ်အိတ်ဝဲအသိးနူလိလိ.	တမ်းကွတ်ထွဲမာကဆူတမ်းအပုနဲတမ်း Darius Dixon FS HR တမ်းဟုတ်တမ်းသိတ်လိမူဒါနိတ် Ray Doyle OHR အပုနဲတမ်းအနိတ်လားတမ်းဆဲးကျိတ်ဆဲးကျိတ်ဒီး တမ်းမာဂုတ်ထိတ်တမ်းသုတ်ဘတ် Kathy Bryant OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတီးဆူကွတ်ထွဲ တမ်းဂုတ်အပုဟုတ်ကွတ်တမ်း Chris Chiron	တမ်းမာတမ်းယုတ်ညါဘတ်ယး ကျိတ်အတမ်းသုတ်ဘတ်တဖတ် ဆဲးမာအသးနူလိလိ. ESOL အတမ်းမာလိ ၁၂ နူ လားပုမာတမ်းဖိ ၅၂ က အဂီနူဝဲတံတံလဲလား လိအုတ်ဖတ် ၆ သိနူလိလိ. တမ်းသိတ်လိသားဘျိတဘျိနူကဘတ်တမ်းမာအဲလားလားလိလိပတုဘတ် ၂၄ သိနူလိလိ. ရဲစုသးစတိ (Rosetta Stone) ကျိတ်တမ်းမာလိတမ်းသိတ်လိကစးထိတ်လားလားအိတ်ကူးနူလိလိ.	တမ်းဆဲးမာအဲအဖာ
၄ က. ခ.	ဒူးအိတ်ထိတ်တမ်းသုတ်ထိတ်တမ်းကရူကရိအသးအတမ်းမာကျဲတဖတ်လား ကယုတ်လိလိဘတ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုတ်ကိလားအအိတ်လားဝဲကျဲအပု, လားအပတ်ယုတ်ဒီး- တမ်းမာဒိတ်ထိတ်လားထိတ် ကရူဖိအတမ်းဘတ်သးအကျဲခိတ်သုတ်လား တမ်းထားယုတ်ဒီးတမ်းဘတ်မာဂုတ်ထိတ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုတ်တဖတ်ဒီးမာဂုတ်ထိတ် တမ်းပတီးဆူ/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုတ်ကိတဖတ်နူလိလိ. တမ်းပညိတ်ဒူးအိတ်ထိတ် ပုဟုတ်ပုမာတမ်းဖိတမ်းသိတ်လိလား တမ်းကနဲပုမာဖိလစံင်ဒီးတမ်းသုတ်ဘတ်လားတမ်းဒူးအိတ်ထိတ် နိတ်ကစာ/တမ်းသုတ်ထိတ်တမ်းကရူကရိအကံးအစိတဖတ်ဒီးတမ်းကဆဲးဟုတ်အဲတမ်းမာလိ ထိတ်တဘတ်ယုတ်ယိ, လားကမာဆူထိတ်တမ်းသုတ်ညါနဲပုမာဒီးကမာဂုတ်ထိတ် တမ်းဆဲးကျိတ်ဆဲးကျိတ်အတမ်းသုတ်ဘတ်တဖတ်နူလိလိ.	ပုမာတမ်းတမ်းမံးတံတံ ကဒူးအိတ်ထိတ် တမ်းဟုတ်ကွတ်တဖတ်လားကစးထိတ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီလိလိ. လား ၄ (ဂ) အဂီ, FS HR အပုနဲတမ်း Tracy Agnew တမ်းကွတ်ထွဲမာကဆူတမ်းအပုနဲတမ်း Darius Dixon	တမ်းတိတ်ကျဲအအိတ်ထံးအကျဲတခါလား ဘတ်တမ်းမာဒိတ်ထိတ်လားထိတ် တမ်းဟုတ်ကွတ်ကမံးတံတံနူမုတ်ဝဲ တမ်းပတ်ယုတ်လား တမ်းယုတ်ပုမာလားကဖဲ ပုမာကဆူဒီး ကွတ်ထွဲတမ်းအတမ်းမာမူဒါနိတ်နူလိလိ. တမ်းတိတ်ကျဲအဂါတဖတ်ကစးထိတ်အသးလား လားမာဒူးနူလိလိ. တမ်းဟုတ်ကွတ်ကမံးတံတံဒူးအိတ်ထိတ်ကမံးတံတံဖိသားခါ ဒီးသိး ကစံးဆား PRM အတမ်းဟုတ်ထိတ်တဖတ်ဒီးသိးတမ်းကဂုတ်ထိတ်အဂီဒီးကမာလားပုတမ်းပညိတ်ဖိတမ်းအဂီနူလိလိ. တမ်းမာတဖတ်မုတ်ဝဲ ၁) တမ်းကိတ်ခဲ ဘတ်ယးတမ်းဖိတမ်းမာအဆားကတီးဒီး တမ်းရဲတ်ကျဲစရိတဖတ်အဖိခိတ် တမ်းဂုတ်ဒီးတမ်းအာတဖတ် ၂) ကျဲတဖတ်လားကမာဂုတ်ထိတ်တမ်းနဲပုမာလိလိသးဖဲထူသနူ တမ်းလဲလိသးတဖတ်အိတ်ထိတ်အခါ ၃) ဒီးသိးကမာဂုတ်ထိတ် တမ်းဘတ်ထွဲဂုတ်လိသးတဖတ်အဂီကမာအဲထိတ် တမ်းသိတ်လိ ဒီးတမ်းဆိတ်ကမိတ်တဖတ်မုတ်မုတ်	လိဒိတ်စုဘတ် ၃၁, ၂၀၁၂

၂	ယုသုဉ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတိၤတီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသုဉ်ညါ တၢ်ကထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညီဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါက့ၢ်ဝဲတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝဲလဲလံန့ၣ်လီၤ. .	လၢပဲၤ